

卫理公会以萨迦守望者 11-17/12/2025

十二月第二个星期的祷告事项

A. 世界

1. 为世人的救恩祷告。愿耶稣的降生带给世人安慰与盼望，使人愿意悔改，全心唯独倚靠耶稣为救主。
2. 为日本地震灾后援助祷告。求主赐政府有充分准备，及时疏散居民到安全地与提供援助品。
<https://tinyurl.com/y5aybuw7>

B. 国家

1. 为我国多个区域持续降雨祷告。祈求上帝怜悯低洼地区的居民，使他们做好疏散的准备。也求神预备当地救援组织随时待命，援助水灾灾民。
<https://tinyurl.com/mrmb5xnv>
2. 为我国监察专员署祷告。愿上帝赐官员们廉洁与公义，保障与改善公共服务，同时维护政府部门廉政的标准。
<https://news.seehua.com/post/1415023>

C. 教会

1. 愿教会在预祝基督降生当儿，生命因基督而真实悔改与警醒等候，得蒙喜乐与平安。
2. 愿神赐福教会所进行的报佳音，成为传福音的管道，引导迷路的羊回到神的怀抱里。

D. 家庭/个人

1. 祈求上帝引导信徒每天刻意亲近主，真理鉴察心思意念，使人离弃罪恶，与主同行。
2. 愿每个家庭真实领受基督的爱，彼此相爱、尊重、扶持、包容，成为亲切、温暖、温馨的家。

The Methodist Issachar Watcher 11-17/12/2025

Prayer items 2nd week of December

A. World

1. Pray for the salvation of the world. May the birth of Jesus bring comfort and hope to all people, leading them to repent and rely wholeheartedly on Jesus alone as their Savior.
2. Pray for post-earthquake aid in Japan. We ask the Lord to grant the government sufficient resources to evacuate residents to safe locations and provide aid supplies in a timely manner.

<https://tinyurl.com/mtmdyjm9>

B. Nation

1. Pray for the continuous rainfall in various regions of our country. We pray for God's mercy on the residents of low-lying areas, that they may be prepared for evacuation. We also ask God to prepare the local rescue organizations to assist flood victims when the need arises.

<https://tinyurl.com/bde2cd6w>

2. Pray for the Ombudsman's Office (or Commission) of our country. May God grant the officials integrity and righteousness, enabling them to protect and improve public services, while also upholding the standards of clean governance (or probity) within government departments.

<https://url-shortener.me/2J1V>

C. Church

1. As the Church celebrates Advent, may the Gospel of Christ bring them true repentance, watchful waiting, joy, and peace.
2. As the Church shares its songs, may God richly bless the carolling activities, transforming them into a channel for the Gospel, and tenderly drawing lost sheep back into His divine embrace.

D. Family / Individual

1. We pray that God guides believers to intentionally pursue Him daily, allowing the truth to examine their inner thoughts and intentions, so that they may turn away from sin and walk closely with the Lord.
2. May every family truly receive the love of Christ, to love, respect, support, and be tolerant of one another; thus, becoming a kind, warm, and loving home.

Pengawal Isakhar Methodist 11-17/12/2025

Doa minggu kedua Disember

A.Dunia

1. Berdoa untuk keselamatan manusia. Berdoa agar kisah kelahiran Yesus sentiasa membawa kedamaian dan harapan kepada dunia, mendorong manusia bertaubat terhadap dosa dan menerima Yesus sebagai Juruselamat mereka.
2. Berdoa untuk kerja kebajikan dan bantuan di Jepun selepas gempa bumi. Doa agar kerja pemindahan penduduk dan mangsa ke pasat bantuan bencana dapat dilalukan segera, juga bekalan dan bantuan sedia dilakukan.

<https://tinyurl.com/m9nkh7zz>

B.Negara

1. Berdoa untuk kawasan yang mengalami banjir kebelakangi di negara kita. Berdoa agar Tuhan mengasihani penduduk di kawasan paras rendah dan memastikan mereka bersedia untuk berpindah sempena hujan berterusan. Juga berdoa agar Tuhan menyediakan organisasi bantuan bencana tempatan siap sedia untuk membantu mangsa ditimpa banjir.

<https://tinyurl.com/yndwn3xs>

2. Berdoa untuk Ombudsman (Jabatan/Agensi Pengawas) di negara kita. Semoga Tuhan mengurniakan para pegawai kebijaksanaan, integriti, kejujuran dan keadilan untuk melindungi dan meningkatkan perkhidmatan awam, serta mengekalkan standard ketelusan dan integriti dalam jabatan-jabatan kerajaan.

<https://rb.gy/qey5vs>

C.Gereja

1. Berdoa untuk Gereja. Menantikan musim Natal, biar umat Allah bertaubat dari dosa dan berwaspada dengan tingkah laku sendiri sempena menantikan kedatangan Yesus, dan terima kesukacitaan dan kedamaian dari Kristus.
2. Semoga Tuhan memberkati aktiviti karoling yang dijalankan oleh Gereja, menjadikannya satu saluran memberitakan Injil, dan menarik minat domba yang sesat kembali ke pangkuan Tuhan Yesus.

D.Keluarga/Diri

1. Berdoa agar Tuhan memimpin umatNya kukuh dalam iman serta dengan berdisiplin meluangkan masa untuk mendekati Tuhan setiap hari, agar kebenaran firmanNya dapat memeriksa minda dan niat dalaman, membolehkan umatNya tinggalkan dosa dan sentiasa berlangkah bersama Tuhan.
2. Semoga setiap ahli keluarga seikhlas hati menerima kasih Kristus, saling mengasihi, saling menghormati, saling menyokong, dan bertolak ansur antara satu sama lain, membina suasana rumah yang damai mesra, dan penuh kasih sayang.